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RADA GMINY SECEMIN 
        ul. Struga 2 
    woj. świętokrzyskie 

PROTOKÓŁ NR XXXVI/22 

z sesji Rady Gminy Secemin odbytej w dniu 28 września 2022 roku 

w sali narad Urzędu Gminy w Seceminie w godzinach od 900  do 1015 

 

Sesji przewodniczył Pan Bogdan Wasik – Przewodniczący Rady Gminy. 

 

W sesji udział wzięli: Pan Tadeusz Piekarski – Wójt Gminy, Pan Dominik Stawiarz – Sekretarz 

Gminy, Pani Edyta Wójcik - Skarbnik Gminy, Pani Justyna Łochowska-Kucharek – Kierownik 

Referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej oraz radni i sołtysi według załączonej listy 

obecności. 

 

Ustawowy skład Rady Gminy – 15 radnych. 

Radnych obecnych na sesji – 13 

Radni nieobecni: 

1. Łukasz Baran 

2. Mariusz Krzyżanowski 

 

Porządek obrad sesji przesłany radnym: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Secemin. 

4. Informacja Wójta Gminy z działalności w okresie między sesjami. 

5. Rozpatrzenie i podjęcie uchwał w sprawie: 

- udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028; 

- zmian budżetu gminy Secemin na 2022 rok; 

- zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej; 

- zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rady Gminy Secemin; 

- uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 

przyznawania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki 

pracy oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia. 

6. Wolne wnioski i informacje. 

7. Zamknięcie XXXVI sesji Rady Gminy Secemin. 

 

 

Streszczenie przebiegu obrad: 
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Ad. 1.  

Przewodniczący Rady Gminy Secemin – Pan Bogdan Wasik otworzył XXXVI sesję 

Rady Gminy Secemin. Powitał radnych, Pana Wójta, pracowników Urzędu Gminy, sołtysów, 

w szczególności nowo wybraną sołtys sołectwa Krzepice - Panią Karolinę Oracz.  

Na podstawie listy obecności oraz logowań stwierdził, że na sesji jest obecnych 13 radnych, 

jest spełnione kworum i sesja jest prawomocna. 

Ad.2. 

 Następnie Przewodniczący odczytał porządek obrad dzisiejszej sesji. Pan Wójt 

zaproponował wprowadzenie do porządku obrad czterech projektów uchwał: 

 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu; 

 w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia 

inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, 

wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso; 

 w sprawie upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, do właściwego 

Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie przez Gminę 

Secemin nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego Ośrodka 

Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach. 

 

Przewodniczący zaproponował, aby wprowadzane uchwały umieścić w punkcie 5 porządku 

obrad. Przystąpiono do głosowania zmienionego porządku obrad. 

„Za” przyjęciem porządku obrad głosowali wszyscy radni obecni na posiedzeniu. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu. 

Ad.3. 

 Do protokołu z XXXV sesji Rady Gminy Secemin uwag nie zgłoszono i przyjęto go 

jednogłośnie. 

Imienny raport głosowania stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad.4. 

W punkcie tym Pan Wójt przedstawił informację z działalności pomiędzy sesjami,  

a mianowicie: 

- 25.08.2022 r. podpisana została umowa na budowę sieci kanalizacyjnej oraz oczyszczalni 

ścieków w m. Międzylesie. Budowę sieci będzie realizowało przedsiębiorstwo „BUDMONT”  

z Rzeszowa za kwotę 2miliony 900 tysięcy zł, a oczyszczalnię ścieków firma „EKOKANWOD” 

z Nowego Korczyna za kwotę 5 milionów zł. 
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- 27.08.2022 r. odbyły się na placu obok przedszkola dożynki gminne.  

Pan Wójt podziękował wszystkim tym, którzy przyczynili się do organizacji tej uroczystości: 

pracownikom Urzędu Gminy, GOPS-u, Biblioteki Publicznej, radnym gminnym, sołtysom, 

członkom rad sołeckich, wystawcom oraz sponsorom. Dodał, iż tegoroczna organizacja Święta 

Plonów spotkała się z bardzo pozytywną oceną. 

- 30.08.2022 r. w kancelarii notarialnej w Lublinie Pan Wójt podpisał akt notarialny z PKP S.A. 

przenoszący prawo użytkowania wieczystego działki nr 1289/5 o powierzchni 402 m2  wraz  

z prawem własności budowli czyli parkingu i chodnika oraz przekazujący przez PKP 

„nieodpłatnie” gminie Secemin prawo użytkowania wieczystego działki 1289/6 o powierzchni 

3535 m2 wraz z prawem własności znajdującej się na tej działce budowli (drogi asfaltowej)  

o powierzchni 1341 m2. 

- 31.08.2022 r. odbyło się spotkanie robocze z przedstawicielami firm, które będą realizować 

inwestycję kanalizacyjną w celu ustalenia harmonogramu prac (etapów oraz ustalenia 

terminów płatności). Jest to wymóg tzw. Nowego Ładu. Ze strony wykonawców w ustaleniach 

uczestniczyli prezesi firm, a ze strony Urzędu Gminy Skarbnik – Edyta Wójcik i inspektor  

ds. inwestycji Martyna Grzesik. 

- 01.09.2022 r. został przekazany plac budowy kierownikom budowy firm BUDOMONT  

i EKOKANWOD. Ustalono także z sołtysem Międzylesia miejsce składowania materiałów  

i postoju maszyn potrzebnych do realizacji inwestycji kanalizacyjnej. 

- 02.09.2022 r. w Urzędzie Gminy odbyło się wyłożenie Studium Zmian i Uwarunkowań Planu 

Zagospodarowania Przestrzennego. 

- 05.09.2022 r. odbyło się spotkanie z przedstawicielami firmy NEXERA, która planuje 

rozprowadzenie na terenie naszej gminy internetu  szerokopasmowego, również do tych 

terenów, gdzie internetu światłowodowego nie ma. 

- 15.09.2022 r. w Gminach Oksa i Słupia Jędrzejowska Pan Wójt zapoznał się  

z funkcjonującymi tam, w ramach referatów, jednostkami gospodarki komunalnej  

obsługującymi sieci wodociągowe (gmina Oksa), lub wodociągowo-kanalizacyjne (gmina 

Słupia Jędrzejowska). Najprawdopodobniej będziemy zmuszeni przez czynniki  

i uwarunkowania zewnętrzne do przejęcia od WZWiK obsługi infrastruktury  

wodociągowo-kanalizacyjnej, co skutkować będzie koniecznością zmian w strukturze 

organizacyjnej gminy. W obecnym czasie Pan Wójt wspólnie z Panią Skarbnik analizują różne 

warianty. 

- 20.09.2022 r. rozstrzygnięty został przetarg na odbiór odpadów komunalnych na 2023 rok. 

Najkorzystniejszą ofertę złożyła firma PGKiM Włoszczowa w kwocie 873 000 zł. Jest ona 
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niewiele wyższa od oferty zeszłorocznej i dzięki temu unikniemy drastycznej podwyżki 

odpłatności za odbiór odpadów komunalnych. 

Również tego dnia odbyło się spotkanie z przedstawicielem firmy WEKTOR z Rzeszowa. 

Celem spotkania było omówienie warunków współpracy w temacie uszczelnienia bazy 

składanych deklaracji na odbiór odpadów komunalnych. Nadal trwają prace nad tym, aby  

ta baza była jak najbardziej odpowiadająca rzeczywistości. Po przeanalizowaniu oferty 

zdecydowano podjąć współpracę z tą firmą. 

W tym też dniu w siedzibie ZNP we Włoszczowie pan Wójt spotkał się z panią prezes oddziału 

Powiatowego ZNP panią B. Jasiowską w celu omówienia tematów związanych  

z funkcjonowaniem placówek oświatowych w obecnych, trudnych czasach. 

W dniach 22-23.09.2022 r. przedstawiciele Departamentu Europejskiego Funduszu 

Społecznego Urzędu Marszałkowskiego przeprowadzili kontrolę realizowanego przez naszą 

gminę w ZSP w Żelisławicach i SP w Seceminie projektu dla uczniów i nauczycieli pod nazwą 

„Rozwój kompetencji kluczowych w gminie Secemin”. Protokół pokontrolny zostanie przesłany, 

ale kontrolujący wyrazili bardzo pozytywną ocenę realizacji tego projektu. 

- 22.09.2022 r. Pan Wójt wspólnie z przewodniczącym Rady Gminy - panem Bogdanem 

Wasikiem oraz radnym Grzegorzem Zalasem dokonali oględzin wykaszarki do poboczy  

i rowów, której oferta była zamieszczona w internecie. Stan techniczny, jak również cena  

i możliwości wykorzystania maszyny przekonują do zainwestowania w zakup. 

- 27.09.2022 r. w budynku Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach uczestniczył w konferencji 

zorganizowanej przez Departament EFS Urzędu Marszałkowskiego w temacie środków 

finansowych będących do wykorzystania w latach 2021-2027. 

W tym też dniu w Centrum Konferencyjnym Targów Kielce odbyło się  Świętokrzyskie 

Spotkanie Samorządowe. Na zaproszenie prezydenta Kielc Pana Bogdana Wenty przybyło 

wielu burmistrzów, wójtów z naszego województwa. W spotkaniu udział wzięli również 

prezydenci: Białegostoku, Lublina, Olsztyna i Ostrowca Świętokrzyskiego. Na spotkaniu 

zostały przedstawione główne zagrożenia i wyzwania dla budżetów samorządowych. 

Przez cały miesiąc wrzesień odbywały się zebrania sołeckie, w których uczestniczyli 

mieszkańcy gminy oraz Pan Wójt i pracownicy referatu Inwestycji i Gospodarki Komunalnej. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Ad.5. 

 Przystąpiono do rozpatrywania projektów uchwał ujętych w porządku obrad.  

Do pierwszego projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu odniosła się pani Skarbnik. Wyjaśniła, iż dyrektor ZOZ we Włoszczowie 
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zwrócił się z prośbą o udzielenie pomocy finansowej na zakup sprzętu do działu żywienia.  

W związku z tym iż pacjentami szpitala są również mieszkańcy naszej gminy postanowiono tej 

pomocy udzielić. 

Pan Wójt dodał, iż temat udzielenia takowej pomocy dla szpitala we Włoszczowie wynikł po 

rozmowie z pracującą w szpitalu osobą przygotowująca posiłki dla personelu i pacjentów tej 

placówki. W związku z tym, iż finanse szpitala nie pozwalają na zakup sprzętu do tego działu 

osoba ta zwróciła się do Pana Wójta o pomoc finansową na zakup lodówki. Prośbę o pomoc 

skierował również Dyrektor ZOZ-u. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „Za” uchwałą w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do 

protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/289/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 

Powiatowi Włoszczowskiemu. 

Zmiany w Wieloletniej Prognozie Finansowej Gminy również omówiła Pani Skarbnik. 

Poinformowała, iż do WPF wprowadzono następujące zmiany w przedsięwzięciach: 

- przesunięto przedsięwzięcie „Termomodernizacja budynków użyteczności publicznej  

w Gminie Secemin do realizacji w latach 2023-2024; 

- zmniejszono wartość nakładów o kwotę 77 490 zł na przedsięwzięciu „Budowa wodociągu 

Bichniów-Czaryż (łącznik)”. Realizacja tego przedsięwzięcia przewidziana jest na lata  

2022-2024 w ramach zadania „Budowa sieci wodociągowej i kanalizacyjnej na terenie Gminy 

Secemin wraz z modernizacją oczyszczalni ścieków”; 

- w wyniku ustaleń z wykonawcami zadani zmniejszono wartość nakładów do poniesienia  

w tym roku na budowę oczyszczalni i sieci kanalizacyjnej w miejscowości Międzylesie. Środki 

te zostały przesunięte na rok 2023; 

- wprowadzono nowe przedsięwzięcie „Budowa oczyszczalni ścieków dla m. Wolica, Kuczków, 

Wola Kuczkowska, Dąbie”. Nakłady do zrealizowania w tym roku na to zadanie to kwota  

60 tysięcy zł; 

- Zwiększono limit nakładów o kwotę 6000 zł na zadanie „Remont budynku po byłej szkole  

w Psarach” do poniesienia w tym roku i zmniejszono o tą sama kwotę wydatki na rok 2023  

na tym zadaniu. 

- zwiększono kwotę nakładów na przedsięwzięciu „Aktywna rekreacja w Seceminie”  

i przesunięto jego realizację na rok 2023. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „Za” uchwałą w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028 głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, 
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„Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/290/22 w sprawie 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028. 

Następnie Pani Skarbnik omówiła kolejny projekt uchwały w sprawie zmian budżetu gminy 

Secemin na 2022 rok 

Wyjaśniła, że oprócz zmian, które  zostały wprowadzone również w Wieloletniej Prognozie 

Finansowej Gminy Secemin na lata 2022-2028 do budżetu na 2022 rok wprowadzono 

następujące zmiany: zwiększono dochody i wydatki na zadania oświatowe, pomoc 

obywatelom Ukrainy, dożywianie szkolne. Do budżetu została wprowadzona kwota 6 120 000 

zł w związku z wypłatą dodatku węglowego. Przesunięto na rok 2023 środki na realizację 

zadania ”Aktywna rekreacja w Seceminie”. Otrzymano środki na wycieczki dla uczniów szkół 

podstawowych w ramach projektu „Poznaj Polskę”. Przesunięto środki na budowę wodociągu 

na ul. Słonecznej w Seceminie oraz odbiór azbestu. Ponadto ze względu na zmiany  

w klasyfikacji budżetowej wprowadzono zmiany w bu dostosowujące klasyfikację do obecnych 

wymogów. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały głosowali wszyscy radni obecni na 

posiedzeniu. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/291/22 w sprawie zmian budżetu 

Gminy Secemin na 2022 rok. 

Następnie przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania 

Komisji Rewizyjnej. Przewodniczący wyjaśnił, iż zmiany w tej i kolejnej uchwale podyktowane 

są objęciem mandatu przez radnego pana Rafała Włodarskiego. 

„Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 

głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi 

załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/292/22 w sprawie zmiany uchwały  

w sprawie powołania Komisji Rewizyjnej.  

Przystąpiono do głosowania uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji 

Rady Gminy Secemin. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, 

„Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport 

głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/293/22 w sprawie 

zmiany uchwały w sprawie powołania Komisji Rady Gminy Secemin. 

W dalszej części posiedzenia Pani Skarbnik odniosła się do projektu uchwały w sprawie 

uchwalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 

nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne 
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składniki wynagrodzenia i powiedziała, że uchwała ta ma charakter czysto porządkujący.  

Nie zmieniają się kwoty w/w dodatków tylko zapis uchwały. Obok stanowiska opiekun stażu 

dopisano funkcję mentora.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono. 

Przystąpiono do głosowania jednak ze względu na kłopoty techniczne zostało ono przerwane 

i Przewodniczący ogłosił przerwę, która trwała od godziny 930 do godziny 940.  

Po przerwie jeszcze dwukrotnie powtórzono głosowanie,  ze względu na problemy techniczne. 

Ostatecznie „Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał 

się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania 

stanowi załącznik do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/294/22 w sprawie uchwalenia 

regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania nauczycielom 

dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektóre inne składniki 

wynagrodzenia. 

W dalszej części posiedzenia przystąpiono do rozpatrywania uchwał wprowadzonych  

do porządku obrad. 

Projekt uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Włoszczowskiemu 

omówiła Pani Skarbnik, która wyjaśniła, iż uchwała w tej sprawie została podjęta w maju, 

jednakże ze względu na zmianę klasyfikacji budżetowej zwrócił się z prośbą o zmianę nazwy 

zadania. Kwota udzielanej pomocy pozostaje bez zmian. 

Pytań do powyższego nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. Za” przyjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu 

podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/295/22 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 

Włoszczowskiemu. 

Następnie Pan Przewodniczący odniósł się do projektów uchwał w sprawie poboru w drodze 

inkasa łącznego zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia 

wysokości wynagrodzenia za inkaso oraz w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso i powiedział, iż konieczność podjęcia tych uchwał wynika ze zmiany 

inkasenta w sołectwie Krzepice.  

Pytań do powyższego nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania.  

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego zobowiązania 

pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący 

stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu 
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podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/296/22 w sprawie poboru w drodze inkasa łącznego 

zobowiązania pieniężnego, wyznaczenia inkasentów oraz ustalenia wysokości wynagrodzenia 

za inkaso. 

„Za” przyjęciem uchwały w sprawie poboru opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz określenia wysokości wynagrodzenia  

za inkaso głosowało 13 radnych. „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. 

Przewodniczący stwierdził podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik  

do protokołu podobnie jak Uchwała Nr XXXVI/297/22 w sprawie poboru opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów oraz 

określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Ostatni projekt uchwały w sprawie upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia,  

do właściwego Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach przedstawiła Pani Kierownik  

Justyna Łochowska-Kucharek. Wyjaśniła, iż należy podjąć stosowną uchwałę, aby móc 

przejąć od Skarbu Państwa dwie działki położone w miejscowości Krzepin z przeznaczeniem 

pod drogi gminne. 

 

Radny Andrzej Rajca pytał o jakie konkretnie działki chodzi. 

 

Pani Kierownik odwołała się do załącznika graficznego i wyjaśniła o jakie działki chodzi i gdzie 

są położone.  

Pan Wójt dodał, iż przejęcie tych działek pod drogi ułatwi dojazd i odbiór odpadów 

komunalnych z położonych tam posesji. 

Więcej pytań nie zgłoszono. Przystąpiono do głosowania. „Za” przyjęciem uchwały głosowało 

13 radnych, „Przeciw” - 0 głosów, „Wstrzymał się” – 0 głosów. Przewodniczący stwierdził 

podjęcie uchwały. Imienny raport głosowania stanowi załącznik do protokołu podobnie jak 

Uchwała Nr XXXVI/298/22 w sprawie upoważnienia oraz zobowiązania Wójta do wystąpienia, 

do właściwego Krajowego Ośrodka Wsparcia Rolnictwa, z wnioskiem o nieodpłatne nabycie 

przez Gminę Secemin nieruchomości stanowiącej własność Skarbu Państwa – Krajowego 

Ośrodka Wsparcia Rolnictwa OT w Kielcach 

 

Ad.6. 

 Pan Dariusz Grzesik pytał co jest powodem możliwego przejęcia od WZWiK opieki nad 

siecią wodno-kanalizacyjną. 

Odpowiedzi udzielił Pan Wójt, który wyjaśnił, że WZWiK wystąpiły do Wód Polskich  

o aktualizację stawki cen za pobór wody i odbiór ścieków. Polskie Wody nie wyraziły zgody  

na podwyżki stawek, jakie wynikają z podwyżek kosztów eksploatacji sieci i utrzymania 

Zakładu. W związku z czym przedsiębiorstwo generuje straty. Poza tym jest jeszcze drugi 
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aspekt finansowy realizacji inwestycji wodno-kanalizacyjnej. W przypadku, gdy Gmina nie jest 

właścicielem sieci nie może występować o zwrot podatku VAT.  

Podkreślił, że rozmowy w tym temacie trwają. Odbyły się spotkania z prezesem, z główną 

księgową, z kierownikiem do spraw technicznych, gdyż nie dysponujemy sprzętem 

potrzebnym do utrzymania sprawności technicznej sieci. Trzeba będzie wyłonić firmę, która 

świadczyłaby usługi w  tym zakresie. 

Pan Janusz Bartyzel nawiązał do poprzedniej sesji, kiedy to sołtys Międzylesia zgłaszał 

problem z widocznością na drodze powiatowej Secemin-Żelisławice i pytał kiedy zostaną 

wykoszone pobocza na tej drodze, bo do tej pory nic się nie zmieniło. 

Pan Wójt odpowiedział, że rozmawiał w tym temacie z przedstawicielami Zarządu Dróg 

Powiatowych, którzy zadeklarowali, że pobocza będą wykoszone w dniu dzisiejszym. 

Radny Edmund Nowak pytał w temacie wykonania obiecanych kilku mostków przy drodze na 

ul. Jędrzejowskiej. 

Pan Wójt odpowiedział, że zazwyczaj takie drobne inwestycje były robione ze środków 

pozostałych po przetargach na drogi. Obecnie takich oszczędności nie ma. Zadeklarował, 

że jeżeli się jakieś środki uwolnią, lub będą programy, z których gmina będzie mogła 

skorzystać to mostki zostaną wykonane, gdyż są ujęte w harmonogramie prac. 

 

Ad.7. 

  W związku z wyczerpaniem porządku obrad, pan Przewodniczący ogłosił zamkniecie 

XXXVI sesji Rady Gminy Secemin. 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

Anna Kraszewska       /-/ Bogdan Wasik 


